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PROTOKÓŁ NR 0012.8.12.2015  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej   

 Rady Miasta 
w dniu  2 grudnia 2015r. 

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 110A, czas posiedzenia: godz. 15.00- 15.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie               
z załączonymi listami obecności. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Projekt budżetu miasta na 2016r. 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
• Projekt uchwały w sprawie Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2016 rok,  
 

4.  Wolne głosy i wnioski. 

5.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał pan Norbert Małolepszy – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, powitał przybyłych radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za-3, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
 

Ad.3.  
Projekt budżetu miasta na 2016r. 

Urszula Sobik-radna RM 
Mam pytanie dotyczące Zespołu Szkół przy ul.Edukacyjnej, kiedy to się zacznie? 
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Jak będzie umowa odnośnie przyznania środków unijnych, to się zacznie. Środki 
w budżecie są zabezpieczone. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Niestety „RIT-y” i „ZIT-y” się zmieniają, ze względu na to, że Urząd 
Marszałkowski co chwilę zmienia harmonogram wydatkowania i to też nie od nich 
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zależy, tylko od Brukseli. To, co mają, to nam przedstawiają. Na wtorkowym 
Zarządzie niestety zmienili nam całkowicie harmonogram wydatkowania i 
laboratoriów, czyli szkolnictwa zawodowego. Nie wiem jak wyjdziemy z tego 
programu? Tam jest 2.300.000,00 zł do ugrania ze strony miasta. Musimy się na 
nowo przygotować do nowej perspektywy pod względem finansowym. To, co było 
na początku roku, to teraz jest dosyć mocno nieaktualne. Już jesteśmy przy 
efektywności energetycznej szkół i czekamy na efektywność energetyczną 
przedszkoli i myślę, że w jednym przetargu złożymy jeden projekt, a jak będzie 
ogłoszony konkurs wówczas to rozstrzygniemy. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Na zwiększenie miejsc parkingowych przy ul. Wodeckiego jest 250 tys. i Skarbnik 
mnie zapewnił, że coś będzie. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Będzie, jak państwo przegłosujecie. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Czy rzeczywiście jest potrzeba? 
 
Józef Kubera-radny RM 
Jest. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Kwestia tych miejsc parkingowych trwa już pięć lat. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tam jest więcej problemów, ponieważ trzeba najpierw zrobić kanalizację 
deszczową, projekt aktualizacji tej dokumentacji, która jest i musimy zobaczyć, 
co w pierwszej kolejności należy zrobić i ile wystarczy nam pieniędzy. To nie jest 
tak, że za 250 tys. zrobimy całe osiedle przy okrąglaku, to jest nie możliwe do 
zrobienia. Najpilniejsze rzeczy musimy zrobić tj. to, co tak naprawdę przeszkadza 
w bezpiecznym poruszaniu się na tym odcinku i w kolejnych latach budżetowych 
znaleźć środki finansowe żeby to dokańczać.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Ile tam można przewidywać miejsc parkingowych? 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Ponad sto. Większym problemem jest sieć uzbrojenia terenu, która generalnie 
jest do wymiany. Czyli, jesteśmy w stanie wymienić sieci i nie zrobimy ani 
jednego miejsca postojowego, bo też tak może być.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Mieszkańcy osiedla Zofiówka wnioskują od lat o siłownię na wolnym powietrzu, 
albo o inne tego typu miejsce, czy w ramach środków na 2016 rok coś takiego 
przewidujemy? 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Nie ma w projekcie budżetu takiego zadania. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
Zagospodarowanie terenów miejskich, co to jest? 
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Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tam jest 100 tys. zł na całe miasto i to są wszystkie siłownie, które mają być 
dokończone, niezrealizowane. Sto tysięcy złotych na jedna siłownię nie 
wystarczy, bo dobrze wiemy po przetargach, ile to kosztuje. To są środki bardziej 
na uzupełnienia tego, co w chwili obecnej jest, niż na wykonanie całości. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Jeżeli chodzi o nowe urządzenia, czy kompleksy rekreacyjno-sportowe w 2016 
roku przewidujemy? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Wnioskowaliśmy przede wszystkim o cztery rzeczy, których nie udało się 
wykonać w ramach tegorocznych Budżetów Obywatelskich. Pan Przewodniczący 
na swoim osiedlu również zawnioskował na pewien element rekreacyjny w 
ramach Budżetu Obywatelskiego. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Tak. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Więc takie rzeczy też są. Jest to budowa minigolfa, co prawda kwota jest dalece 
niewystarczająca do prawdziwego mini golfa, ale na pewno projekt będzie 
wykonany i zobaczymy po projekcie, na ile nas będzie stać. Natomiast, dalej 
będę namawiała na to, żeby w ramach zakresu jeżeli zaczyna się jakieś zadanie i 
nie wystarczy, albo jest za mało pieniędzy w jednym roku, aby to kontynuować. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Niestety tak się dzieje. W innych samorządach można wykonać coś temu 
podobne i za tę kwotę, bo tak to było kalkulowane na etapie składania wniosków. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Oficjalnie mówi się o street workout na ul.Krakowskiej i tych środków, które 
zostały do realizacji jest za mało. Były już dwa przetargi i oferty, które były 
złożone są przewyższające. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
O jaką kwotę? Pięćdziesięciu procent? 

 
Mari Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
30-50%. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Co zrobimy z workout po przetargu, bo do 27 listopada był termin składania ofert 
na ul.Krakowską. 
 

Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Oferty są jeszcze sprawdzane pod kątem zawartości, natomiast wiem już na 
pewno, że przekraczają środki planowane do tego przetargu. Więc, nie wiem czy 
któraś z tych ofert będzie prawidłowo skonstruowana, ale na pewno będą 
odrzucone z uwagi na braki i dzisiaj wnioskowaliśmy u pana Skarbnika o to, żeby 
mieć środki po autopoprawce na drugi rok. Już nie w ramach bobów, ale w 
ramach normalnego budżetu. 
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Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji  
Żebyśmy to zrobili.   
 

Urszula Sobik-radna RM 
Dołożyć z następnego roku. 
  
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Jeżeli będzie z czego dokładać. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
Żeby dołożyć nawet na golfa, to trzeba byłoby chyba z trzech lat? 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Nie. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Powinno być tak, że środki z tego roku ze street workout łączymy z następnym 
rokiem i robimy całość. Dlatego, że nie można kalkulować urządzenia nie 
kalkulując ławki, lampy i przede wszystkim bezpiecznego podłoża, bo to wszystko 
stanowi całość. Druga sprawa, to jeżeli jest zadanie z projektem, to w tej chwili 
warunki projektowe uzyskania wszystkich uzgodnień są tak długie, że potem 
przychodzi nam przetargi ogłaszać jesienią. Potem następuje to, co pan 
Prezydent powiedział, że jest jakby gęstość w projektowaniu i możliwe, że 
ogłaszając  przetarg w marcu, wówczas sytuacja byłby może korzystniejsza.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Mam pytanie odnośnie ul.Podhalańskiej, chyba jest ogłoszony przetarg na 
dokumentację? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Jest już otwarty i została złożona jedna oferta za 600 tys. zł, co zdecydowanie 
przekracza nasze plany, jeżeli chodzi o finansowanie i będzie unieważniony. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Chciałbym zapytać o to, jak to się wszystko wpisuje w kontekście targowiska? 
Ponieważ chcieliśmy wyłonić firmę, która opracuje nam dokumentację techniczną 
na ul.Podhalańską, a jaki mamy pomysł na targowisko? To chyba powinno jakoś 
współgrać tzn. Podhalańska i targowisko. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
To są dwie różne rzeczy. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
To nie są dwie różne rzeczy, ponieważ wiemy, że Podhalańska przechodzi przez 
Bożka. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak, natomiast wiemy o tym, że postępowanie w celu określenia własności trwa                  
i wydłuża się. Jednocześnie na razie koncepcyjnie, ponieważ jest za wcześnie, 
aby to przedstawiać tzn. pracujemy nad tym, aby szukać alternatywy. Wiemy o 
tym, że kupcy nie zgodzą się na przeniesienie w żadne inne miejsce. Na przyszły 
rok nie mamy środków, ponieważ to będzie wymagało określonych środków 
finansowych, aby cokolwiek robić. Myślę, że do roku 2017 i jak będzie budowany 
budżet 2017 roku, to przedstawimy propozycje. Niestety, to jest jeden z 
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czarniejszych miejsc pod względem estetyki, wygląda przygnębiająco i kilka lat 
się to ciągnie. Stan techniczny hali jest trudny. Pan Krakowski to utrzymuje, aby  
funkcjonowało i żeby ludzie mogli być bezpieczni. Stosujemy wszelkie możliwe 
metody, żeby obniżać, dawać bonifikaty. Na pewno będziemy mocno pracowali i 
zobaczymy, czy będzie nas stać? Natomiast, nie ulega wątpliwości, że trzeba 
będzie to zrobić i poprawić, ponieważ pod względem wizerunkowym, to jest 
chyba  najgorszy punkt naszego miasta.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Jeżeli chodzi o grunty i roszczenia, na jakim to jest etapie?  
 
Daniel Zarzycki-Naczelnik Wydziału Mienia 
Prowadzone są dwa postępowania, jedno prowadzone jest przez Prezydenta 
Miasta Tychy, a drugie przez Rybnik.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Rozpoczęło się to dwa lata temu? 
 
Daniel Zarzycki-Naczelnik Wydziału Mienia 
Tak. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
I tak to długo trwa? 
 
Daniel Zarzycki-Naczelnik Wydziału Mienia 
Od jednego z tych postępowań strona się odwołała i zostało to rozpatrzone przez 
organ odwoławczy. Trafiło to z powrotem do organu pierwszego stopnia, czyli do 
Prezydenta Miasta. 
 
Józef Kubera-radny RM 
To dobrze, że zrobiłem zdjęcia i dałem panu Prezydentowi, bo chodniki są 
fatalne, a najgorszą rzeczą jest łącznik od ul.Zielonej do wjazdu na plac 
autobusowy. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jak będą oszczędności. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Wiem, ze w związku z przyszłą przebudową ul.Podhalańskiej, ale nie wiadomo 
kiedy. Przed chwilą byłem u pani Sochackiej w sprawie przejść przez jezdnię, bo 
ktoś zlikwidował przejścia przez jezdnię i pytałem, dlaczego ktoś zlikwidował? 
Jest zasada, że najpierw powinny być nowe i można stare pobudować i pani mi 
powiedziała, że od dwudziestu lat nie ma przejść, a ja się dalej upieram, że 
przejścia są, bo farba jeszcze pozostała a kto znaki i kiedy powycinał, to nie 
wiem? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
A może nie dogadaliście się, co do miejsca? 
 
Józef Kubera-radny RM 
Mówiliśmy gdzie, z ul.Podhalańskiej, z ul.Szkolnej i ul.Zielonej tj. od wjazdu na 
Szkolną, Turystyczną i od wjazdu na ul.Zieloną. Tam jest ciąg pieszy i ludzie są 
przyzwyczajeni iść choćby na targ i idą prosto. Wiem, że trzeba wyjechać do 
przodu i to przejście, bo jest już koncepcja, czy projekt, że można to zrobić? 
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Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Koncepcja. Właśnie to jest ten projekt, o którym mówiliśmy przed chwilą, że 
wówczas skrzyżowanie z ul.Młyńską będzie w zupełnie w innym miejscu.  
 
Józef Kubera-radny RM 
Tak, tylko ktoś coś zlikwidował. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Czy był przetarg na koncepcję Al.Piłsudskiego? 
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
Było Studium Zagospodarowania i Rozwoju Przestrzeni Publicznych. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
I co wiemy?  
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
Zlecone było opracowanie, które miało dotyczyć obydwu alei, więc mamy odcinek 
pow.4,5 km. Toczą się rozmowy z projektantami i konsultujemy projekt i w 
ramach tego dokumentu będzie sporządzona inwentaryzacja, ocena stanu 
technicznego ciągów pieszych tj. ok.40 ha całości. Ma być przedstawione 
zagospodarowanie terenu w zakresie ciągów pieszych, wskazania placów 
reprezentacyjnych, rekreacyjnych, gospodarczych z możliwością wydzielenia 
części alei do okazjonalnych imprez miejskich. Ma być wskazana forma małej 
architektury takiej jak: kosze, ławki, stojaki rowerowe, słupy ogłoszeniowe, 
lampy, określenie zieleni jedno i wielosezonowej, wskazanie koniecznych 
parametrów do reklam, wskazanie modelowych form przystanków autobusowych 
kompatybilnych we wszystkich tych elementach. Jest jeszcze dwa tygodnie do 
skończenia umowy i tym się pochwalimy w przyszłym roku.   
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Wnioskowaliśmy jako Komisja i jako radni. 
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
Oczywiście, nie przekłada się to na żadne zadanie inwestycyjne. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Tak, natomiast chciałbym podjąć jeszcze raz temat zagospodarowania przy 
ul.Katowickiej być może w ramach jakiejś fontanny lub kaskady, ogólnie 
uporządkowania tego terenu. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
Trzeba tam doprowadzić monitoring, ponieważ miałam zgłoszenia od ludzi                       
i pisałam interpelację w tej sprawie, że jacyś ludzie tam piją. Proszono mnie ze 
względu na Klub „Kaktus” i kluby młodzieżowe, żeby to trochę ukrócić.   
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
Z tego musi się zrobić i nie mówię, że zadanie inwestycyjne z górnej półki, ale 
jeżeli nie mamy 200 tys. zł, to nie zrobimy, ponieważ tam jest kilkadziesiąt arów. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Żeby tam coś zrobić, musimy mieć milion złotych. 
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Urszula Sobik-radna RM 
Fontanna, to są za duże koszty utrzymania długoterminowego. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Gdybyśmy tak patrzyli, to nie moglibyśmy nic robić i budować. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Popatrzmy generalnie na stan budżetu miasta. Przyszły rok 2016 zgodnie z 
podpisaną przez Spółkę Węglową i Związkami Zawodowymi deklaracją, górnicy 
będą mieli już pomniejszone wynagrodzenia z tyt. różnego rodzaju likwidacji 
przywilejów mniej więcej o 20%. To znaczy, że 20% przełoży się  w 2017 roku 
na dochody z tytułu udziału miasta w PIT i to również oznacza, że 20% z PIT-u 
mniej wpłynie do kasy miasta. Zwróćcie uwagę również na temat kwoty wolnej 
od podatku, która wynosi 8 tys. zł, co oznacza, że ok.30% z tego tytułu mniej 
wpłynie do budżetu miasta.  Nasze dochody będą się zmniejszać, a nie zwiększać 
i tutaj każdą złotówkę musimy racjonalnie wydawać i już kompleksowo. Jeżeli 
robimy Al.Piłsudskiego tak, jak pani Naczelnik tutaj powiedziała, to ten dokument 
dostaniemy pod koniec roku i będziemy mieć dokument planistyczny. 
Niewątpliwie, będziemy się ubiegać o środki z Unii Europejskiej, żeby zrobić ją od 
początku, aż do końca, czyli tak, aby to był jeden ciąg komunikacyjny tj. jeden 
ciąg pieszo-jezdny. Wiadomo, że Jastrzębie nie ma rynku i nie ma takiego 
miejsca, gdzie ktoś identyfikowałby się z tym miastem. Jeżeli uporządkujemy 
aleję i zrobimy z tego miejsce w miarę reprezentacyjne, to chyba będzie jedyne 
miejsce nie licząc Zdroju i rynku, który będziemy robić przy okazji Domu 
Solidarności, ale są to dwie różne rzeczy. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Rzeczywiście Studium zakłada początek od skrzyżowania z ul.Pszczyńską? 
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
To jest Al.Piłsudskiego od ronda. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Mówiąc ogólnie, to od tego miejsca nie poszalejemy i rzeczywiście pierwszy 
punkt bardziej centralny, to ul.Katowicka, o której mówimy i tam można coś 
dobrego wymyślić. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Ale ul.Katowicka, rondo centralne i ul.Śląska. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
W projekcie tworzyłoby to architektoniczną całość? 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Na ul. Śląskiej właściwie nic nie mamy. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tam również jest takie miejsce, gdzie kiedyś budowane były donice. 
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Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
To są trzy, cztery kwietniki. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tam jest fajna przestrzeń i myślę, że jest potencjał, aby to zrobić.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Tak, tylko tutaj mamy centrum miasta przy Urzędzie Miasta i powinniśmy się na 
tym głównie skupiać. 
 
Barbara Mirecka-Naczelnik Wydziału Architektury 
Zrobimy, tylko brakuje pieniędzy. Mamy popisowy skwer przy Małej Galerii, 
skrzyżowanie przy ul.Solidarności. To wymaga 300-400 tys. zł na porządny 
projekt i wykonawstwo.  
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jakieś nasadzenia będziemy chcieli tam zrobić. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Miejcie również na uwadze, że wszelkiego rodzaju zapisy, gdzie mamy 
zabezpieczone środki z Unii Europejskiej w „RIT-ach”, czyli efektywność 
energetyczna szkół i przedszkoli i idzie na to mnóstwo pieniędzy. Uzbrojenie 
terenów inwestycyjnych, odnawialne źródła energii, laboratoria i na wkłady 
własne również idzie mnóstwo pieniędzy. Transgraniczne środki tzn. OWN, ścieżki 
rowerowe, ulica Wyzwolenia, są to tematy, które każdy nas pcha i dobrze wiemy, 
że ze środków Unii Europejskiej nie zapewnimy 85% kosztów kwalifikowanych, 
tylko udział miasta będzie znacznie większy niż przy projektowaniu finansowym. 
Trzeba skądś te pieniądze wziąć. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
Chciałabym się dowiedzieć, jeżeli chodzi o budowę zatok autobusowych na 
ul.Powstańców, tam jest 40 tys. zł i na co są przeznaczone? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Na wykup gruntu. W tej chwili będziemy składać wniosek w trybie spec ustawy. 
 
Urszula Sobik-radna RM 
Projekt jest. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak, ale nie mamy pieniędzy na realizację. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Po nowym roku, jak zamkniemy budżety będziemy rozmawiać z Żorami, żeby też 
coś zrobili, ponieważ to również jest ich teren.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Na jakim etapie jest monitoring, czy już jest po przetargu? 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jest już po przetargu. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
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W trybie „projektuj- buduj” w tej chwili już część robót jest prowadzona w 
terenie, w tej chwili wykopy na ul.Jana Pawła, a jednocześnie robią w terenie 
póki pogoda na to pozwala. 
 
 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Skąd wzięła się kwota zwiększona o 100%, bo dwa lata temu mówiliśmy o 
kwocie 600 tys. zł, a mamy 1.200.000,00 zł? 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
To były pieniądze zapisane w projekcie budżetu, a po przetargu wyszły całkowicie 
inne kwoty. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Za 1.200.000,00 zł była najtańsza oferta, a następna była o 100% wyższa.  
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Kto specyfikował, Wydział Informatyki? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Nie. Zgodnie z procedurą przetargu „projektuj-buduj” musi być wykonany 
program użytkowy i zgodnie z tym został opracowany kosztorys inwestorski na 
taką kwotę, jak pan mówi. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Czy w ramach realizacji mini golfa na ul.Krakowskiej przy bibliotece będziemy szli 
tą samą drogą, gdzie będziemy opracowywać projekt? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Ta sama dokumentacja i później w ramach tych środków dokumentacja, a potem 
dopiero częściowa realizacja. 
 
Norbert Małolepszy- Przewodniczący Komisji     
Posiłkowałem się telefonicznie w gminach, gdzie tego typu rzeczy powstały i było 
to realizowane na zasadzie „projektuj-buduj”. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
„Projektuj-buduj” wymaga wykonania programu użytkowego. Jest to taki 
program pomiędzy założeniami, koncepcją, a do projektu wtedy możemy 
zastosować „projektuj-buduj”. Na część dokumentacyjną zawsze musimy mieć 
pieniądze i to jest to, o co apelowałam, że w jednym roku trudno jest przy 
dzisiejszych przepisach wykonać dokumentację i realizację.  
 
• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój,  
Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   

 
• Projekt uchwały w sprawie Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2016 rok,  
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Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   
 
Ad.4.  
Wolne głosy i wnioski. 

Nie zgłoszono. 
 
Ad.5.   
Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji – Norbert Małolepszy podziękował zebranym za 
przybycie i zakończył posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Przestrzennej  

                                                  Norbert Małolepszy  

Protokołowała 
Alicja Kogut 


